
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZÁSTUPCOVIA  OBECNÉHO  ÚRADU  

1. Ján Granec 

2. Ferdinand Kolčák 

3. Vladimíra Vydrová 

  

5. Dana Kerekešová 

6. Ondrej Kerekeš 

7.  Rado Jurčaga 

PRÍTOMNÍ  ČLENOVIA  KOMISIE  

1. Michal Halabica (od 18:09) 

2. Andrea Prievalská 

3. Gabriela Polačeková 

4. Ivan Volek 

5. Anna Holásková  

6. Ingrid Krumpolcová 

 

 

 

22.02.2024 

17:44 

Zasadačka OÚ Chorvátsky Grob 

 

NEPRÍTOMNÍ  ČLENOVIA  KOMISIE  

1. Tomáš Kováč 

2. Miroslav Marynčák 

3.  

4.  

5.  

6.  

7.  

 

 

HOSTIA  

1. Marcela Bugárová 

2. Ján Pobeha 

3.  

4.  

5.  

6.  

7.  

 

z  r ok ov ani a  Ko misie  pre územné  plánovanie,  výstavbu,  životné  pro stre die  a 
bezpečnosť  nasle do vne :  

K o m i s i a  p r e  ú z e m n é  p l á n o v a n i e ,  v ý s t a v b u ,  ž i v o t n é  
p r o s t r e d i e  a  b e z p e č n o s ť  

Z Á P I S N I C A  

DEŇ ROKOVANIA 

ZAČIATOK 

MESTO 

 

O B E C  CHORVÁTSKY  G R O B  



 

 

1. OTVORENIE ZASADANIA A KONTROLA UZNÁŠANIA SCHOPNOSTI  

Rokovanie komisie otvoril o 17:44 predseda komisie Andrea Prievalská, ktorá privítala všetkých členov a 
prítomných a konštatovala, že komisia je uznášania schopná – prítomní 5 členovia komisie. 

PRÍTOMNÍ OSOBNE: Podľa hore priloženej tabuľky 

 
 
2. URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE  

- zapisovateľ: Ivan Volek 
- overovatelia: Gabriela Polačeková, Ingrid Krumpolcová 

ZA: 5, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
Zapisovateľ a overovatelia boli schválení.  

 
 

3. NÁVRHY NA ZMENU A DOPLNENIE BODOV PROGRAMU, SCHVÁLENIE PROGRAMU 
 

1. Otvorenie zasadania a kontrola uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Návrhy na zmenu a doplnenie bodov programu, schválenie programu 

4. 
Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Chorvátsky Grob č. x/2024 o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi na území obce Chorvátsky Grob 

5. MŠ IPON - schválenie realizácie prístavby miestnosti BRO 

6. Zvýšenie kapacít ZŠ Školská  

7. 
ZELENÉ PARKOVANIE - „Vytvorenie zeleného parkovania pri OU“ v rámci Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy (ďalej „BRDS“) 

8. 
DOTÁCIA NA UP - predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na spracovanie územnoplánovacej 
dokumentácie obce 

9. KONCEPCIA CYKLOTRÁS 

10. FITPARK – II –Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

11. Rôzne 

12. Záver 

 
 
ZA: 5, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
Program komisie bol schválený 
  



 

 

4. NÁVRH VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA OBCE CHORVÁTSKY GROB Č. X/2024 O NAKLADANÍ 
S KOMUNÁLNYMI ODPADMI NA ÚZEMÍ OBCE CHORVÁTSKY GROB  
VZN bolo doplnené o bod 24 ohľadom nádob. Predsedkyňa komisie opätovne predložila otvorenie 
zberného miesta i vzhľadom  na rekonštrukčné práce mostu pred diaľnicu „ Triblavinská“ . Je 
predpoklad, že cesta bude neprejazdná viac ako rok. P. Kolčák zdôvodnil, že zazmluvnený zberný dvor  
Seko s.r.o. bude pre  obyvateľov časti Čierna vody  vzdialenostne trocha nevýhodnejšie, napriek tomu 
žiadal odbornú diskusiu. Dal možnosť,  že obyvatelia si môžu prikúpiť hnedé nádoby bez navýšenia ceny 
za odpad, kompostovať a pod. Pán Granec informoval, že do VZN nieje možné doplniť zberné miesto, 
nakoľko poslanci schválili VZN o poplatkoch kde je spomenuté zatvorené zberné miesto a nakoľko na to 
nieje stanovený poplatok,  nemôžu túto požiadavku zapracovať do VZN o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi. Predsedkyňa komisie uzavrela diskusiu s tým, že nakoľko VZN nemá časovú viazanosť, je 
možné ho presunúť na zasadnutie komisie, kedy sa k diskusii o zapracovaní zberného miesta do VZN 
bude vedieť vyjadriť  aj členka komisie, p. Bednáriková – odborníčka na odpadové hospodárstvo.  
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča preložiť 
hlasovanie o VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce Chorvátsky Grob na budúce 
zasadnutie komisie. 
 
ZA:4, PROTI:0, ZDRŽAL SA:1 
Uznesenie č. 05/2024  bolo schválené. 

 
 

5. SCHVÁLENIE REALIZÁCIE PRÍSTAVBY MIESTNOSTI BRO v rámci udržateľnosti projektu „Zvýšenie 
kapacít infraštruktúry MŠ v Chorvátskom Grobe“ v zmysle Zmluvy o NFP č. IROP-Z-302021CBV3-221-
94 
(príchod p. Halabica, počet prítomných členov komisie 6) 
 
Zamestnanci OU odprezentovali, že podmienka realizácie samostatne vetrateľnej miestnosti na 
skladovanie biologicky rozložiteľného odpadu nebola zapracovaná zo stany RÚVZ do čiastkového 
stanoviska RÚVZ Bratislava vydaného dňa 08.11.2021 pod číslom HŽP/18296/2021 v zmysle ktorého 
projektant postupoval pri projektovaní stavby MŠ.  Uvedený nesúlad „nezapracovanie podmienky“ v 
stanoviskách HŽP/18296/2021 a ďalšieho stanoviska HŽP/2602/2022 bol zistený po kolaudácii stavby 
na základe požiadavky RÚVZ splniť podmienku vybudovania samostatne vetrateľnej miestnosti na 
skladovanie biologického odpadu. Nevybudovaná miestnosti na BRO nemala vplyv na kolaudáciu 
samotnej stavby MŠ, ale má priamy vplyv na uvedenie MŠ do prevádzky, čo znamená, že bez prístavby 
sa škôlka nevie k 01.09.2024 otvoriť (pri neuvedení do prevádzky nebudú splnené podmienky dotácie) . 
Prebehla diskusia v rámci ktorej padla otázka, či projektant nevedel o takejto povinnosti z vyplývajúcej 
legislatívy a STN. O tejto legislatívnej podmienke musel vedieť,  nakoľko účinná vyhláška 533/2007 je 
platná od roku 2007. Projekt sa kupoval od IPON developera a v stavbe figuruje ako kúpa pozemku.  
Schválenie tejto realizácie je vyžadované z dôvodu, že projekt ako taký bol už ukončený. Aktuálne sa 
čaká na vyjadrenie dotknutých orgánov, Zásahy pri realizácii prístavby by mali byť čo najmenšie, 
z pôvodného rozpočtu sa ušetrilo cca 68.000€, dostavba by sa mala zmestiť do ušetrenej sumy, tzn. 
v súčte by suma celej realizácie nemala presiahnuť pôvodne schválený rozpočet. 
 
Návrh uznesenia: 



 

 

Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča zabezpečenie 
realizácie prístavby miestnosti BRO v novovybudovanej škôlke na Jadranskej ulici v rámci udržateľnosti 
projektu v súlade s podmienkami poskytnutia nenávratného finančného príspevku. 
 
ZA:6, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 (ku komisii sa pripojil p. Halabica čas v úvodnej tabuľke) 
Uznesenie č.06/2024 bolo schválené. 
 
Komisia vyňala bod B z predloženého návrhu -  b)  zabezpečenie financovania prípadných 
neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Chorvátsky Grob;   a presunula ho na rozhodnutie finančnej 
komisii.    
 

 
6. „ZVÝŠENIE KAPACÍT ZŠ ŠKOLSKÁ“ v zmysle Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie prostriedkov 

mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti v zmysle Výzvy s názvom: Zvýšenie kapacít základných 
škôl, komponent 7: Vzdelávanie pre 21.storočie, Investícia 2: Dobudovanie školskej infraštruktúry, kód 
výzvy: 07I02-20-V02, ktorej vyhlasovateľom je Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 
Slovenskej republiky 
 
Obec má záujem reagovať na aktuálne prebiehajúce výzvy projektom „Zvýšenie kapacít ZŠ Školská“. 
Projektom dôjde k zvýšeniu kapacít o minimálne 144 nových miest. 
Maximálna výška poskytnutých prostriedkov mechanizmu: 16 547,- EUR1 na jednu novovytvorenú 
kapacitu 2 . Minimálna novovytvorená kapacita: 10 novovytvorených kapacít. 
 
Obec chce zvýšenie kapacít dosiahnuť nasledovným spôsobom:  
Variant  1: 
1./ prístavbou k existujúcim priestorom, ktorou budú vytvorené 4 kmeňové triedy s kapacitou 100 miest 
s potrebou kompletnej rekonštrukcie kuchyne a rozšírením jedálne.  
2./ úpravou cvičiacich priestorov na 2 kmeňové triedy s kapacitou 48 miest.  
Obec by mohla získať finančné prostriedky na realizáciu projektu vo výške 2.382.768 eur (výpočet: 
16.547 eur x počet miest) Uvedený variant predstavuje čiastočné riziko z časového hľadiska, t.j. od 
podania dotácie, schválenia, verejného obstarávania a realizáciu, že bod 2 – úprava cvičiacich 
priestorov nebude zrealizovaná k 9/2024 a teda nebudú pripravené nové nevyhnutné kapacitné priestory 
pre nový školský rok (2 triedy). 
Variant 2:  
1./ prístavbou k existujúcim priestorom, ktorou budú vytvorené 4 kmeňové triedy s kapacitou 100 miest 
s potrebou kompletnej rekonštrukcie kuchyne a rozšírením jedálne.  
2./ úpravou existujúcich priestorov na 2.NP, ktorou budú vytvorené 2 nové kmeňové triedy  
3./ úprava cvičiacich priestorov na 2 kmeňové triedy s kapacitou 48 miest. Realizácia uvedených tried 
by bola nezávislá na dotácií a bolo by minimalizované riziko nevytvorenia nových tried pre 9/2024, a 
realizácia je nevyhnutná z vlastných zdrojov.  
Variantom č. 2 by mohla Obec získať finančné prostriedky na realizáciu projektu vo výške 2.382.768 eur 
(výpočet: 16.547 eur x počet miest) 
 
Starostka ako zástupca obce  uprednostňuje variant 2. 
Obec po získaní tejto dotácie nebude vedieť najbližších 10 rokov získať podobnú dotáciu. 
 



 

 

Prebehla diskusia , ktorej témou bolo či nieje vzhľadom na nemožnosť najbližších 10 rokov získať 
podobnú dotáciu,  zrekonštruovať školu na komplet iba pre účely školy . MŠ na Školskej má od budúceho 
roka iba 2 triedy a ďalšie sa už prijímať do tejto škôlky nebudú  a MŠ v priebehu 3-4 rokov na Školskej 
zanikne. Preto keď sa vo variante 2 prerobí 2. podlažie školy na škôlku, opätovne sa za 3-4 roky bude 
prerábať na školu, nakoľko kritická je  v budúcnosti kapacita škôl v obci.  Diskutovalo sa  preto,  že by sa 
tie 2 triedy mohli presunúť na IPON, na čo pani starostka povedala, že to nie je možné, lebo tie 2 triedy 
potrebujú pre nové deti a vzápätí sa diskutovalo, či na tie 3-4 roky nemôže byť škôlka presunutá do 
„domčeka“. Pani starostka informovala, že to nie je možné, nakoľko sú to zrekonštruované priestory ale 
nespĺňajú podmienky RÚVZ pre MŠ (museli by sa zase prerobiť) a v súčasnosti slúžia seniorom, ktorí ich 
tiež potrebujú a takýto presun by si vyžiadal tiež investície.  Riešili sa potreby počty detí, ktoré vzišli zo 
správ od riaditeľov škôl a matriky. Obec má povinnosť zabezpečiť miesto pre 4 a 5 ročné deti.  Nakoľko 
STAVkom nemala k dispozícii čísla a počty pred zasadnutím komisie, odporučila zaoberať sa výberom 
varianty školskou komisiou.   
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča 
a) predloženie žiadosti o poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti v 

rámci vyhlásenej výzvy s názvom: Zvýšenie kapacít základných škôl, kód výzvy: 07I02-20-V02 na 
projekt „Zvýšenie kapacít ZŠ Školská“;  

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov;  
c) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Chorvátsky 

Grob;  

ZA:6, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 
Uznesenie č. 07/2024 bolo schválené 
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča 
d) schválenie realizácie varianty č.1 
 
ZA:0, PROTI:2, ZDRŽAL SA:4 
Uznesenie č. 08/2024 nebolo schválené 
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča 
e ) schválenie realizácie varianty č.2 

 
ZA:2, PROTI:0, ZDRŽAL SA:4 
Uznesenie č. 09/2024 nebolo schválené 
 

 
7. NÁVRH NA VYDANIE UZNESENIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA OBCE CHORVÁTSKY GROB - 

SCHVÁLENIE REALIZÁCIE PROJEKTU „VYTVORENIE ZELENÉHO PARKOVANIA PRI OU“ v rámci 
Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy (ďalej „BRDS“) – výzva na podporu životného prostredia a 
rozvoja vidieka, oblasť podpory: Životné prostredie.  

 



 

 

V roku 2023 referát stavebného úradu, územného plánu a životného prostredia vypracoval a predložil 
žiadosť o dotáciu na projekt Zeleného parkoviska v rámci BRDS dotačnej schémy r.2023 na ktorú získal 
dotáciu vo výške 11 tisíc eur z Bratislavského samosprávneho kraja (ďalej „BSK“). Povolenie na 
realizáciu stavebných úprav bolo stavebným úradom vydané dňa 5.10.2023. S ohľadom na koniec 
operačného programu - Integrovaný regionálny operačný program (ďalej „IROP“) v ktorom Obec 
ukončovala projekty (Rozšírenie kapacít ZŠ Javorová alej, novostavba telocvične a Zvýšenie kapacít 
infraštruktúry MŠ), ako aj termín 30.09.2023 ktorý bol uvedený v žiadosti na ukončenie realizácie 
projektu, ako aj s ohľadom na klimatické podmienky nedošlo k realizácii projektu. Po ukončenom 
verejnom obstarávaní na zhotoviteľa diela, Obec zareagovala na výzvu v rámci Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy – výzva na podporu životného prostredia a rozvoja vidieka, oblasť podpory: Životné 
prostredie, a v mesiaci Január 2024 podala žiadosť o dotáciu na projekt s názvom „Vytvorenie zeleného 
parkovania pri OU“ v ktorej sa Obec uchádza o 25 tisíc eur. Výška spolufinancovania je minimálne 25% 
z celkového rozpočtu projektu uvedeného v žiadosti o poskytnutie dotácie, výzva. 
https://bratislavskykraj.sk/wp- content/uploads/2023/11/vyzva-zparvbrds-2024-final-na-web.pdf 
Počas projektovej dokumentácie sa zistili inžinierske siete, čo výrazne predraží projekt.  
 
Predsedkyňa komisie sa spýtala starostky,  prečo vôbec o tomto bode rokujeme, keď  už 29.01.2024 
podpísala zmluvu s vysúťaženým zhotoviteľom.  Pričom podpísanie zmluvy s budúcim zhotoviteľom 
nieje podmienka získania dotácie z BSK.  Podľa odpovedi – zmluva obsahuje rozväzovaciu podmienku, 
tzn. obec nezaväzuje dielo zhotoviť pokiaľ bude návrh zamietnutý alebo nezíska dotáciu.  Riešila sa aj 
nová cena, ktorá je z pôvodných 21660 € z roku 2023, v tomto roku vo výške 46378,40 € . Obec z tejto 
čiastky,  ak získa maximálnu dotáciu z BSK 25 tisíc €,  hradí 21378,40 €, čo je 3563e/1 parkovacie 
miesto. Stále je to však minimálna suma, ak obec nezíska plných 25tisíc, obec hradí vyššiu čiastku. Na 
územie, na ktorom má byť predmetné parkovisko,  obec v tomto roku spustí súťaž návrhov, z ktorej môže 
vzísť,  že parkovisko je na tomto mieste nevhodné a bude musieť byť v horizonte 3-4 rokov zbúrane. 
Zástupcovia obce nevedeli prezentovať, aká je časová udržateľnosť projektu.  

  
Návrh znesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča realizácie 
projektu „Vytvorenie zeleného parkovania pri OU“ 
 
ZA:1, PROTI:3, ZDRŽAL SA:1 (p. Holásková musela  odísť) 
Uznesenie  č. 10/2024 nebolo schválené. 

 
8. KONCEPCIA CYKLOTRÁS v našej obci s výhľadom na najbližších 5 rokov. 
 

Bod bol zaradený do rokovania komisie predsedkyňou, nakoľko sa z webovej stránky obce a FB 
dozvedela o prezentácii koncepcie cyklotrás, ktorá nebola vopred prediskutovaná a odprezentovaná 
stavebnej komisii. Na úvod preto prebehla diskusia, prečo koncepčný materiál nebol najprv vopred 
prekonzultovaný a prezentovaný komisii, ktorá už niekoľkokrát vyzvala starostku a vedenie obce k tomu, 
že sa vzhľadom na svoju odbornosť chce vyjadrovať ku koncepčným obecným veciam/projektom.   
Názov stretnutia s obyvateľmi bol podľa pani starostky nešťastným pomenovaním, nakoľko išlo len 
o informatívny materiál  a aktualizáciu cyklotrás pre BSK.   
Ďalšia diskusia prebehla ohľadom cyklotrasy medzi Čiernou Vodou a Výhonom, obec predstavila postup 
pri zapracovaní pripomienok STAVkom k obstarávaniu projektanta. Predstavení boli aj projektoví 
manažéri. Predsedkyňa komisie spomenula, že pri projekte nebola na začiatku  riešená hydrogeológia, 



 

 

neriešili sa oddeľovacie zelené pruhy od cesty, neriešili sa prejazdy ťažkej techniky na polia, neriešili sa 
odpočinkové miesta. Preferovať sa malo vypracovanie projektu ako celok,  so všetkými stavebnými 
objektami vrátane zelene a mobiliáru  a do výziev by sa zaraďovali projekty, ktoré majú obsahovú náplň 
výzvy.  Obec hydrogeológiu pod cyklotrasou  neriešila,  nakoľko ju má k dispozícii z iného projektu.  
 
Projektový manažér predstavil,  že by chceli získať peniaze  z plánu obnovy, o ktorý je veľký záujem, 
a preto je potrebné projekt pripraviť do vysokej pripravenosti, aby sme sa mohli uchádzať v 3 kole 
žiadostí.   Aby to bolo možné, je vhodné predložiť najlacnejší projekt. Obec má dohodu s developerom 
lokality, že vzrastlú zeleň  zrealizuje na vlastné náklady a na vlastných pozemkoch pri cyklotrase. 
 
2 alternatíva získania financií, ak by sa to nestihlo, je operačný program Slovensko, ale tam ešte nemajú 
pripravené podmienky výzvy. 
Projektový manažér p. Jurčaga deklaroval, že pozemky nie sú vlastníctvom obce a nedajú sa šírky výkupu 
dorozširovať, nakoľko sú ako náklad do rozpočtu. Projektovú  a schvaľovaciu dokumentáciu je potrebné 
čo najskôr stihnúť – do 08/2024 , aby mohli podať žiadosti. 
 
Bod bol prerokovaný prednostne (došlo k výmene poradia bodov 8. a 9. schváleného programu ), 
nakoľko p. Projektový manager  požiadal z dôvodu času o skoršie prerokovanie. 

 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť  
berie informáciu na vedomie. Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 
 

9. DOTÁCIA NA UP - predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na spracovanie územnoplánovacej 
dokumentácie obce 
 
Starostka predstavila, že obec reaguje na výzvu na predkladanie žiadosti o poskytnutie dotácie na 
spracovanie územnoplánovacej dokumentácie z Úradu pre územné plánovanie a výstavbu SR. Výzva 
bola zverejnená 1.2.2024. Termín na predkladanie žiadosti: 1.4.2024-15.4.2024. 
Komisia odporučí výšku dotácií pre úspešných žiadateľov, pričom:  
1. žiadostiam, ktoré získali 95 % a viac z najvyššieho prideleného počtu bodov, odporučí dotáciu vo 
výške 80 % oprávnených nákladov,  
2. žiadostiam s najvyšším poradovým číslom odporučí výšku dotácie v nižšom alebo v rovnakom 
percentuálnom podiele oprávnených nákladov ako žiadostiam s najnižším poradovým číslom. 
Uznesením, ktoré je predmetom navrhovaného materiálu, sa obec Chorvátsky Grob zaviaže, že proces 
obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky odo dňa 
uzatvorenia zmluvy, čo je jednou z povinných príloh k podaniu žiadosti o dotáciu, 
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča OcZ schváliť 
uznesenie v zmysle predloženého návrhu: 
„Obecné zastupiteľstvo obce Chorvátsky Grob 
SCHVAĽUJE záväzok obce Chorvátsky Grob, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej 
dokumentácie potrvá najviac tri roky odo dňa uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie medzi Úradom 
pre územné plánovanie a výstavbu SR a obcou Chorvátsky Grob.“ 
 
ZA:5, PROTI:0, ZDRŽAL SA:0 



 

 

Uznesenie č. 11/2024 bolo schválené. 

 
10. NÁVRH NA SCHVÁLENIE REALIZÁCIE PROJEKTU „FITPARK II HRUDKY CHORVÁTSKY GROB“ v zmysle 

Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001, ktorej vyhlasovateľom je Fond na podporu 
športu 

 
FITPARK – II –Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001, ktorej 
vyhlasovateľom je Fond na podporu športu Projekt “Fitpark Hrudky Chorvátsky Grob“ je spracovávaný pre 
reálnu obnovu a úpravu verejných spoločenských priestranstiev, pre zvýšenie ich atraktivity, funkčnosti, 
bezpečnosti a potreby novej koncepcie riešenia urbanistického priestoru so zachovaním väzieb na 
pôvodnú zástavbu. Fitpark Hrudky predstavuje jeden celok skladajúci sa z 2 častí. V časti 1 je šport aj 
detské ihrisko a v časti 2 sú len športové aktivity. Projekt je riešený ako bezbariérový. V druhej časti 
Fitparku bude športová zónu. Štúdiu dalo vypracovať a zaplatilo  OZ Srdcom pre Grob a odovzdalo  ju obci, 
Obec dostala od zhotoviteľa štúdie  ponuku na vypracovanie projektovej dokumentácie pre ohlásenie 
stavieb. Poslankyňa p. Bugárová predstavila projekt -  postup riešenia, citovala uznesenie OcZ  a komisií 
ohľadom Fit park II z minulých období a hľadala riešenie, ako by mohla realizáciu  napojiť na výzvu 
financovania fitparku. 
 
Predsedkyňa komisie  sa opýtala, prečo vybudovať  ihrisko - Fitpark II na cudzom pozemku, keď obec má aj 
pozemky vo svojom vlastníctve a  prečo sa podobný projekt, keďže obec o tejto výzve vedela, neriešil skôr 
v iných častiach  obce, v ktorých nie sú žiadne ihriská a športoviská – ako napr. pôvodná časť, Suché 
miesto, PH3 a 5 element, Výhon  . Rovnako podľa obsahu výzvy by tento projekt mal vyššie šance napr. 
keby sa z neho dokončil areál  ZŠ Školská,  nakoľko tam cvičia aj športové kluby.  Pán Kolčák odporučil,  že 
aj iné časti obce môžu mať aktívnych občanov, ktorý dajú vypracovať projekt a odovzdajú ho obci. Pani 
Bugárová doplnila, že rada svoje know-how posunie iným aktívnym občanom.   Na dokončenie školského 
reálu bola odpoveď, že obec musí v areáli ZŠ ešte vyriešiť rekonštrukciu kanalizácie,  ktorá vedie cez 
ihrisko smerom k bytovkám a potom areál dokončí.  Rozoberala sa aj výška financií, ktorá išla z obecných 
peňazí do lokality Hrudky.  
 
Návrh uznesenia: 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť odporúča 
a) predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu na podporu športu na projekt 
„FITPARK II Hrudky Chorvátsky Grob“;  
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov z Fondu 
na podporu športu;  
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
minimálne 30% (109 405,00 €) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 364 683,68 €;  
d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Chorvátsky Grob;  
e) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu z celkovej sumy 
výdavkov na projekt vo výške 118.233,00 €; 

 
ZA:3, PROTI:1, ZDRŽAL SA:1 
Uznesenie č. 12/2024 bolo schválené. 
 



 

 

11. RÔZNE 

OBNOVA KULTÚRNYCH PAMIATOK 
Do oblasti podpory doplniť -  materiálové zabezpečenie reštaurovaných kultúrnych hnuteľných 
a nehnuteľných vecí 
 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť berie uvedené informácie na 
vedomie.  
 
Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 
DREVENÁ LÁVKA CEZ BLAHÚTOV KANÁL 
Komisia pre územné plánovanie, výstavbu, životné prostredie a bezpečnosť berie uvedené informácie na 
vedomie.  
 
Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 
Členka komisie p. Polačeková sa informovala na aktuálny stav v projekte chodník Vajnorská a prekládka 
zastávok. Projekt aktuálne  pozdržaný  na odvolávacom konaní (3 osoby sa odvolali) 

 
 

12. ZÁVER 

Predsedkyňa komisie vyslovila poďakovanie všetkým za účasť a o 21:37 hod. ukončila zasadnutie komisie. 
 

 
Predsedkyňa komisie: 
   
 
 
     
.......................................................... 

      Andrea Prievalská  
 
Zapisovateľ:  
 
 
 
 
..............................................   
Ivan Volek 
 
 
Overovatelia:  
 
 
 
 
..............................................     ....................................... 
Gabriela Polačeková      Ingrid Krumpolcová 


